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Websites steden en gemeenten  -  Cyberveiligheid

Volgens Miguel de Bruycker, directeur van het Centrum voor Cybersecurity, laat in 61 
gemeenten de cybersecurity de wensen over. Dit komt ongeveer op 1/5 van de Vlaamse 
steden en gemeenten. Anno 2017 blijft cyberveiligheid in het algemeen nog steeds een 
heikel punt. In het voorjaar van 2017 heb mee de aandacht getrokken van 
cyberveiligheid bij kmo’s, specifiek naar aanleiding van de grote malware aanvallen 
waarbij bedrijven en kmo’s werden getroffen.

Er zijn verschillende redenen waarom steden en gemeenten kwetsbaar blijken. Maar de 
belangrijkste is blijkbaar het gebrek aan technische kennis en ‘awareness’ (bewust zijn 
van) inzake cyberveiligheid. Als we resoluut willen kiezen voor een digitale overheid die 
hand in hand gaat met administratieve vereenvoudiging dan moeten we onze lokale 
overheden en besturen sensibiliseren en helpen hun digitale infrastructuur te 
ontwikkelen.

Cyberveiligheid is een federale bevoegdheid, maar dit is zeker geen waterdicht argument 
om hier niet op toe te zien. In Wallonië gebeuren er onder de noemer ‘Digital Wallonie’ 
verschillende zaken voor cyberveiligheid. Deze zijn dan uiteraard van sensibiliserende 
aard wegens het gebrek aan échte bevoegdheden hierin. Het niveau het dichtst bij de 
gemeenten heeft vaak meer impact.

Hierboven op komt ook nog de nakende intrede van de General Data Protection 
Regulation (GDPR, de Algemene Richtlijn Gegevensbescherming). Op 25 mei 2018 zal 
het mogelijk zijn dat instanties die slordig omgaan met persoonsgegevens een boete 
opgelegd krijgen. Dit gaat hand in hand met cybersecurity. Deze GDPR is ook van 
toepassing op alle publieke instanties.

1. Welke maatregelen is de minister van plan te nemen om de cyberveiligheid van onze 
steden en gemeenten te verbeteren?

2. Zijn er in het verleden reeds maatregelen genomen om steden en gemeenten te 
sensibiliseren over cyberveiligheid?
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Zie mijn antwoorden op de vragen om uitleg nr. 78 en 143 zoals weergegeven op: 
https://www.vlaamsparlement.be/commissies/commissievergaderingen/1198083/verslag
/1199791
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